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1 Opening en mededelingen
ínhoud
De voorzitter heet welkom mw. Wilma de Boer uit Eemnes en dhr. Floris Voorink uit Hilversum.
Dhr. Meuwese meldt enkele actuele ontwikkelingen. Op dit moment worden door de GGD de testen 
op het coronavirus uitgevoerd bij het zorgpersoneel.
Jeugd en Gezin gaat binnenkort 3000 kinderen vaccineren; daarvoor moet - gelet op de 
afstandscriteria - extra ruimte worden gehuurd op het Mediapark. Hieraan zijn extra kosten 
verbonden voor een periode van een maand.
Desgevraagd kent de Regio-organisatie momenteel geen hoger ziekteverzuim dan gebruikelijk. Voor 
de functies die zich hiervoor lenen wordt zoveel mogelijk thuis gewerkt. Voor de onderdelen, zoals 
inkoop en contractbeheer, moet op kantoor worden gewerkt. Door het thuiswerk is er meer ruimte 
om de afstandscriteria in kantoor in acht te nemen. De motivatie en bereidheid tot flexibele inzet is 
groot waar gaten in de bezetting bij het call center of in de dagelijkse uitvoering vallen.
De voorzitter meldt dat het overleg met de burgemeesters - dat aanvankelijk aansluitend aan dit 
overleg zou plaatsvinden - is verzet tot na de zomer.

2 Vaststellen agenda

De agenda nr. 20.0001417
ínhoud

Conform vastgesteld.

3 Vaststellen verslag van 13 februari 2020
ínhoud
Het ontwerpverslag nr. 20.0000888
Acties
Als actiepunt staat de behandeling in april van de continuïteit in de organisatie van de bestrijding 
van de mensenhandel en de uitbuiting.
De voorzitter verzoekt het ervaren en gespecialiseerde personeel en hun actuele kennis van de 
casuïstiek van de mensenhandel en uitbuiting binnen deze regio, tijdig uitzicht te bieden op 
continuïteit van de werkzaamheden.
Mw. Heijstee meldt dat het betrokken portefeuillehoudersoverleg dit punt op 23 april behandelt.
Besluit
Conform vastgesteld.

4 Ingekomen/Verzonden

-Aanvullende Raadsvragen VVD GM- GAD met concept beantwoording 19.0015493 en 20.0001756 
-Raadsvragen VVD GM - doelgroepenvervoer met concept-beantwoording 20.0001201 
-Raadsvragen VVD Huizen - publicatie Nieuwsblad met concept beantwoording 20.0001202 en 
20.0001407.
Acties
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De beantwoording heeft een schríftelijke ronde AB doorlopen van 26 maart tot 30 maart 2020 
Vragenstellers zijn op 30 maart voorafgaand voorzien van de conceptantwoorden. Na deze 
vergadering gaat overeenkomstig de procedure artikel 21 GR en het reglement van orde AB de 
verzending in de definitieve vorm naar alle griffies.
Besluit
De beantwoording is conform de concepten vastgesteld.

5 Metropool Regio Amsterdam (MRA)
ínhoud
Dhr. Luijten meldt dat door hem bij de gedeputeerde NH gepleit is voor bestuurlijke betrokkenheid 
van de Regio bij het platform mobiliteit (MIRT). Wat betreft de verstedelijkingsopgave is de 
werkafspraak dat Hilversum aanschuift op het moment dat de inschrijving van Hilversum aan de 
orde is bij het platform Ruimte. De voorzitter Cees Loggen is hierover geïnformeerd.
Dhr. Voorink meldt dat in Hilversum de nieuwe wethouder Gerard Kuijpers de portefeuille economie 
in MRA verband zal invullen.
Op basis van deze mededeling wordt door dhr. Luijten aan de orde gesteld de regionale afspraken 
over de governance en de verbinding die hierbij is afgesproken tussen het lidmaatschap AB, de 
regionale bestuurlijke trekkersrol economie en de vertegenwoordiging namens de Regio in de MRA. 
De voorzitter geeft aan dat het goed is om in dit verband het advies van Rein Schurink uit 2017 over 
de governance van de Regio en de afspraken in juli 2018 nog een keer in het algemeen bestuur op 
tafel te leggen. Bij personele mutaties komt dit regelmatig in de discussie terug.
De secretaris geeft aan dat juli 2018 in het AB de portefeuilleverdeling, de regionale trekkersrollen en 
de externe vertegenwoordigingen zijn vastgesteld.
Dhr. Boermans geeft aan dat opviel dat bij de opvolging van zijn voorganger in het AB hierover geen 
gelijkluidende besluiten van de colleges van B&W zijn aangetroffen.
Acties
Ophalen van de adviezen, de documenten en de besluiten van het algemeen bestuur die ten 
grondslag liggen aan de bovengenoemde afspraken over de governance en de invulling van de 
trekkersrollen en de externe vertegenwoordigingen namens de Regio (met kenmerken 16.0012427, 
180004977 en 18.0005287).
Besluit
Op 2 juli AB agenderen de afspraken over de externe bestuurlijke vertegenwoordiging namens de 
Regio in relatie tot de regionale bestuurlijke trekkersrol voortvloeiend uit het lidmaatschap van het 
algemeen bestuur.

6 Samenwerkingsagenda met NH
ínhoud
Dhr. Meuwese meldt dat vorig jaar met de gedeputeerde van de Provincie NH gesproken is over 
gebiedsgerichte samenwerking. Een ambtelijke inventarisatie is uitgevoerd naar de ontwikkelingen 
en de kansen voor een meerjarige programmatische samenwerking met de Provincie.
Dit ambtelijke stuk wordt eerst ter bespreking voorgelegd aan het regionale 
portefeuilehoudersoverleg Fysiek Domein.
Acties
Na behandeling in het portefeuillehoudersoverleg agenderen voor het Algemeen bestuur
Besluit
geen

7 OV concessie
ínhoud
Dhr. Meuwese meldt dat overeenkomstig de inzet van de gemeenten de OV concessie met alle 
gewenste ingrediënten is gegund. Duurzaamheid (elektrificatie), lijn naar de Uithof en de vrije ruimte 
die verkregen is binnen de OV concessie. Brede waardering en tevredenheid wordt geúit over het 
bereikte resultaat en de bestuurlijke en ambtelijke inzet.
Acties
Waardering over te brengen.
Besluit
Geen



8 Impact coronacrisis op de uitvoering
ínhoud
Dhr. Meuwese meldt te zijn aangewezen in het RBT als projectleider voor de herstelzorg. Er is met 
een klein denktankje - bestaande uit enkele gemeentelijke directieleden - gestart met een 
inventarisatie van wat op korte en lange termijn aan herstelzorg in beeld komt. In regionaal verband 
wordt dit samen met de gemeenten opgepakt en via de reguliere procedures naar gemeenten en 
betrokken portefeuillehoudersoverleggen doorgeleid. Een uitgewerkt herstelprogramma is nog niet 
op korte termijn te verwachten. De financiële armslag die gemeenten hiervoor krijgen is nog 
ongewis.
Dhr. Rebel geeft aan dat het goed is dat dit thema nu al regionaal wordt opgepakt. Spreker maakt 
gebruik van de gelegenheid om mede namens het college van Huizen tevredenheid te uiten over de 
manier waarop regionaal zaken worden opgepakt en hoe de centrumgemeente ook zijn 
verantwoordelijk invult. Het geheel komt als sterk opererend naar buiten. De manier waarop wij 
regionaal elkaar als gemeenten opzoeken is een goed signaal richting onze ondernemers.
Mw. Van Hunnik complimenteert Hilversum met de voortvárende wijze waarop de coördinatie van 
de uitbreiding van de noodopvang is opgepakt met alle betrokken organisaties.
Dhr. Boermans wil de waardering ook doen toekomen aan de voorzitter over de tijdigheid waarop is 
ingespeeld op de situatie en de wijze waarop regionaal de eensgezindheid naar buiten toe door hem 
wordt uitgestraald.
Mw. Boersen sluit zich aan bij vorige sprekers.
De voorzitter geeft aan dat over verschillende vervolgscenario's nu nog te vroeg is te spreken, maar 
hierop wordt ook in dit verband teruggekomen. Een punt van evaluatie en ontwikkeling is de 
organisatorische verbinding tussen de Veiligheidsregio en de Regio.
Acties
Nog nader te bepalen datum voor de agenda AB:
- Agenderen herstelzorgmaatregelen, gehoord de portefeuillehoudersoverleggen;
- Agenderen de organisatie van de verbinding tussen de VR en de RGV.
Besluit
Geen

9. Actualisering GR
nhoud
Dhr. Meuwese licht toe dat conform afspraak de actualisering van de GR beperkt is tot de taken die 
afgelopen periode aan de Regio zijn opgedragen. De nieuwe Wet gemeenschappelijke regeling ligt 
nog om advies bij de Raad van State. Ook de discussie met de gemeenteraden over de governance 
loopt nog en is hiervan losgekoppeld. Wel zijn met oog op de fusie van Weesp-Amsterdam de 
uittredingsregels verduidelijkt. De noodzakelijke verduidelijking die in de gewijzigde Wgr. is 
voorgeschreven.
De voorzitter vraagt naar aanleiding van de - kort voor de vergadering ontvangen - brief van het 
college van de gemeente Weesp, wat de reden is dat het college verklaart de gemeenteraad te 
adviseren om niet in te stemmen met de bepaling die de rekenregels verduidelijkt. Voldaan is 
immers aan de in 2019 gedane toezegging om de rekenregels te verduidelijken.
Mw. Heijstee geeft aan dat het college van Weesp de behoefte heeft om duidelijk te maken hoe de 
gemeente hierin staat. Het bestuurlijk overleg moet nog gevoerd worden. Voor Weesp geeft de 
regeling geen blijk van een constructieve houding. Voor Weesp is de ambitie is om zaken in 
regionale samenwerking voor de inwoners waar mogelijk voort te doen zetten eventueel in de vorm 
van dienstverlening.
De heer Rebel geeft aan dat de regeling met zoveel woorden uitgaat van een samenspraak met de 
deelnemers en het biedt zelfs in de mogelijkheid voor een partiële deelname door Amsterdam.
Mw. Heijstee geeft aan dat dit alleen zo is als je die definitie volgt.
De secretaris geeft aan dat op basis van externe advisering uitgegaan wordt van een samenspraak 
met alle deelnemers en de in de jurisprudentie aanvaarde forfaitaire afbouwregeling van de eigen 
bijdrage. De regeling kent tenslotte op basis van het ingewonnen externe advies een 
billijkheidsbepaling die het algemeen bestuur zo nodig gemotiveerd kan inzetten.
Dhr. Boermans informeert waarom het college van Weesp in dit verband wel kon instemmen met de 
uittredingsbepaling van de Omgevingsdienst OFGV.
Mw. Heijstee kent die exacte bepaling en de reden van de instemming niet. Wel is het zo dat in RGV



verband veel meer taken gezamenlijk worden uitgevoerd.
Dhr. Luijten geeft aan dat vanuit de politiek GM gemor is te voorzien over de opnamen van het 
doelgroepenvervoer.
Mw. Van Hunnik signaleert dat Laren niet is opgenomen in het lijstje voor het WMO vervoer.
Acties
In procedure brengen met de aanbiedingsbrief nr. 20.0000717
Besluit
Het ontwerp van de gewijzigde GR en de toelichting worden overeenkomstig nr. 20.0000531 en nr. 
20.0000727 vastgesteld, met de aantekening van de vertegenwoordiger van de gemeente Weesp 
(verwijzend naar de brief met het standpunt van het college van Weespjniet te kunnen instemmen 
met de uittreedbepalingen, met de aankondiging daarover de gemeenteraad negatief te adviseren.

10 Portefeuillehoudersoverleggen
ínhoud
Mw. Heiļstee meldt dat het Hulpmiddelencentrum failliet is verklaard. De cliënten mogen de 
hulpmiddelen blijven gebruiken.
Dhr. Rebel deelt mee dat het concept RESter besluitvorming is aangeboden aan de colleges. 
Afspraak is het concept via een wensen en bedenkingenprocedure aan te bieden aan de 
gemeenteraden. Afgesproken is in NHZ om de planning vast te houden en de conceptversie RES nog 
voor de zomer aan te bieden in NHZ verband ter doorrekening van de effecten.
Dhr. Meuwese deelt mee dat bekend geworden is dat de Omgevingswet op een later stadium in 
werking zal treden. Dit legt minder druk op de lokale processen bij de ontwikkeling van de 
omgevingsvisie. De behandeling van het Koersdocument schuift door naar het najaar. Het 
Regiocongres op 2 juli is omgezet naar een werkconferentie. De verbrede werkgroep met 
gemeenteraadsleden is gevraagd om die datum of zoveel eerder als mogelijk te komen met 
voorstellen over de wijze waarop gemeenteraden onderling willen afstemmen.
Bij de ontwikkeling van de Grondstoffenvisie is de planning vastgehouden.
Hetzelfde geldt voor het proces met de gemeenteraden voorafgaande aan de volgende fase inkoop 
Sociaal Domein.
Acties

Besluit

11 Ontwerpbegrotingswijzigingen 2020 8A en 2020 8 B Ketensamenwerking en bundeling 
energiediensten (DB besluit)____________________________________________________

ínhoud
Dhr. Rebel meldt dat de stukken vanuit het DB voor een eventuele zienswijze worden aangeboden 
aan de gemeenteraden. De colleges hebben hierop al eerder via de portefeuillehoudersoverleggen 
hun instemming afgegeven. Het betreft de bundeling van energiediensten met cofinanciering van de 
provincie.
Acties
Aanbieden voor zienswijze naar de gemeenteraden met verzoek uiterlijk 16 juni te reageren: 
20.0001456, 20.0001457, 20.0000668, 20.0001458, 20.0001459, 20.0000663, 20.0000617 en 
19.0012573.
Besluit
De begrotingswijzigingen 2020 8 A en 2020 8 B worden aangeboden voor een eventuele zienswijze 
door de gemeenteraden.

12 Ontwerpbegroting 2021 (DB besluit)
ínhoud
Dhr. Rebel meldt dat de stukken vanuit het DB voor een eventuele zienswijze worden aangeboden 
aan de gemeenteraden nrs. 20.0002015 en 19.0013518
Overleg met de portefeuillehouders financiën van de gemeenten heeft onlangs plaatsgevonden. 
Dhr. Voorink geeft aan dat de landelijke financiële ontwikkelingen kunnen leiden tot kaderstelling 
door de gemeenteraden.
De voorzitter geeft aan dat bij een eventuele oproep tot bezuinigingen op de Regio vanuit de



gemeenteraden daadwerkelijk keuzes gemaakt moeten worden welk taken niet langer uitgevoerd 
worden. De generieke structurele bezuinigingen zijn afgelopen járen volledig doorgevoerd.
Mw. Von dem Borne signaleert dat dit punt ook aan de orde is geweest in het overleg met de 
wethouders financiën. Feit is dat met uitsluitend een generieke bezuinigingstaakstelling niet ver 
wordt gekomen. De afgelopen járen structureel bereikte structurele besparingen bieden verder geen 
soelaas.
Acties
Aanbieden voor eventuele zienswijze naar de gemeenteraden met het verzoek om uiterlijk 16 juni te 
reageren.___________________________________________________________________________
Besluit
De ontwerpbegroting 2021 - 2024 wordt overeenkomstig nrs. 20.0002015 en 19.0013518 in 
procedure gebracht.

13 Voorlopige jaarrekening 2019
ínhoud
Dhr. Rebel signaleert een beperkt plusje. Voor de GAD blijkt hieruit dat steeds scherper wordt 
geprognotiseerd. De voorlopige jaarrekening en stukken gaan ter kennisname naar de 
gemeenteraden nrs. 20.0002014 en 20.0000619
Mw. Von dem Borne geeft een korte toelichting op de verschillende onderdelen. Uit de eerste 
conceptverklaring van de accountant blijkt een goedkeurende verklaring. De verbetering van de 
autorisatie van het interne inkoop en aanbestedingsproces heeft effect gesorteerd.
Mw. Heijstee mist een PO onderdeel in de jaarverslaglegging over de organisatie van de invoering 
van de WNRA.
Voorts stelt spreekster voor om de gemeenteraden opmerkzaam te maken voor de extra kosten 
voor de Regio van de getroffen crisismaatregelen. In plaats van terug te boeken naar gemeenten kan 
overwogen worden om die middelen daartoe bij de Regio te reserveren.
Dhr. Rebel zegt toe deze suggestie mee te nemen in de aanbiedingsbrief._______ ______________
Acties
Aanvulling verslaglegging met het ontbrekende gedeelte over de organisatie.
Aanvulling brief met de suggestie de terug te boeken middelen C 233.932 niet terug te storten aan 
de gemeenten, maar in te zetten voor een reservering extra kosten aan maatregelen door de 
coronacrisis.
Besluit
Conform met de voorgestelde toevoegingen in de jaarstukken 20.0000619 en de aanbiedingsbrief 
20.0002014 .

14 Ontwerpbesluit bestemming resultaat

Het ontwerpbesluit bestemming nr. 20.0001954 is besproken

Voor een eventuele zienswijze aanbieden aan de gemeenteraden.

Het ontwerpbesluit bestemming nr. 20.0001954 vrijgeven voor doorzending voor een eventuele 
zienswijze naar de gemeenteraden. In de aanbiedingsbrief op te nemen de suggestie C 233.932 niet 
terug te boeken maar te reserveren voor de extra kosten van maatregelen door de coronacrisis.

ínhoud

Acties

Besluit

15 Actualiteiten en de rondvraag
ínhoud
Dhr. Luijten refereert aan de publicaties van de Regio o.a. over het doelgroepen vervoer. Het is niet 
wenselijk als de regiobestuurders hiervan vooraf geen kennis hebben kunnen nemen en onverwacht 
worden geconfronteerd met vragen vanuit de raad.
De voorzitter geeft aan dat met de publicaties het belang van de regionale samenwerking naar 
buiten wordt gebracht. Dit levert weinig enthousiasme op. Reden om dit niet voort te zetten 
Dhr. Meuwese geeft aan dat de communicatieregisseur in dit verband in voorbereiding heeft een 
notitie, waarin nader wordt ingegaan op de externe communicatie vanuit de Regio voor de 
strategische dossiers. De procedure tot beantwoording van raadsvragen wordt hierin meegenomen.
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Dhr. Rebel inventariseert hoe elders de raadsbehandeling van het doelgroepenvervoer wordt 
doorlopen.
De voorzitter meldt dat hij schríftelijk is benaderd over de opvang van vluchtelingen.
Dhr. Meuwese meldt dat hierover regionaal afstemming heeft plaatsgevonden en via de secretaris 
pfho SD de benodigde afstemming plaatsvindt. Vanuit de inventarisatie bij de RO 
portefeuillehouders zijn geen opties naar voren gekomen.____________________________
Acties

Aldus vastgestelde tijdens de openbare vergadering van het algemeen bestuur op 2 juli 2020.

de secretaris, de voorzitter,

J/J. Bakker P.l. Broertjes


